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PROTOKÓŁ NR XXV/2016 

Z SESJI NADZWYCZAJNEJ  

RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

24 października 2016 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 16:30–18:35 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 16:30 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXV sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X Swoszowice w sprawie zmiany Statutu 

Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 15 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Przemysław Brożek, Pan Tadeusz Murzyn. 

Goście: Mieszkańcy Dzielnicy X. 

Spóźniło się 4 członków Rady Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXV sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X 

Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wniosek 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższego 

projektu uchwały. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 213 

w sprawie niedzielenia obszaru Dzielnicy X i połączenia Dzielnicy X z Dzielnicą IX od 

nowej kadencji samorządowej. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Po przyjęciu ww. wniosku Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku 

obrad z jego uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXV sesji nadzwyczajnej  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy X Swoszowice 

24.10.2016 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXV sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X 

Swoszowice. 

3. Projekty uchwał Rady. 
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Druk nr 213 

w sprawie niedzielenia obszaru Dzielnicy X i połączenia Dzielnicy X z Dzielnicą IX od 

nowej kadencji samorządowej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

4. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Projekty uchwał Rady. 
Projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 213 

w sprawie niedzielenia obszaru Dzielnicy X i połączenia Dzielnicy X z Dzielnicą IX od 

nowej kadencji samorządowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji w sprawie powyższego projektu uchwały udział wzięli: 

Pan Marcin Szewczyk, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Andrzej Jończyk, Pan 

Adam Rymont, Pan Andrzej Drąg, Pan Artur Markiewicz, Pan Przewodniczący, Pan Artur 

Markiewicz, Pani Angelika Kuczaj, Pan Bogumił Bania, Pan Wojciech Liszka, Pan Dariusz 

Rejek, Pani Jadwiga Szarek, Pan Dariusz Rejek, Pan Przewodniczący, Pani Anna Żurad, Pan 

Józef Jałocha, Pan Przewodniczący, Pan Marcin Szewczyk, Pan Andrzej Jończyk. 

 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną ze zmianą granic we wcześniejszej kadencji 

oraz zmianą okręgów wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy w 2014 roku. 

Poinformowano również obecnych na jakim etapie znajduje się rozbudowa ulicy 

Myślenickiej. Omówiono także kwestię związaną z rozdysponowaniem pozostałych środków 

z realizacji poszczególnych zadań na terenie Dzielnicy X. Zaznaczono, iż zjednoczenie 

Klinów spotkało się z akceptacją mieszkających na tym osiedlu mieszkańców. Następnie 

wymieniono pilne potrzeby mieszkańców osiedla Wróblowice m.in. remonty dróg. 

Omówiono też kwestię związaną z brakiem dofinansowania ze strony Rady Dzielnicy X 

Dożynek Miejskich oraz przeznaczaniem środków na inne imprezy organizowane na terenie 

Dzielnicy. W toku dalszej dyskusji odniesiono się do uchwały podjętej przez Radę Dzielnicy 

IX dot. zmiany granic dzielnic. Następnie omówiono inwestycje realizowane na terenie 

osiedla Wróblowice i Jugowice oraz kwestie związane z dofinansowaniem placówek 

oświatowych na terenie Dzielnicy X. Wymieniono też inwestycje konieczne do wykonania 

w osiedlu Rajsko oraz wykonane w osiedlu Soboniowice. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

Pan Józef Jałocha oświadczył, iż rezygnuje z mandatu radnego dzielnicowego. Następnie 

omówiono kwestię związaną z finansowaniem Szkoły Podstawowej nr 43. 

 

Pan Artur Markiewicz zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota również zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wystarczy zgłoszenie jednego wniosku. Następnie 

poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez Pana Artura Markiewicza. 
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Głosowanie: 17-głosów za, 1-głos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. Dyskusja została zamknięta.  

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 2-głosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXV/210/2016 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 4 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Andrzej Jończyk oświadczył, iż przyczyną nie dofinansowywania Szkoły Podstawowej  

nr 43 jest fakt, iż szkoła ta otrzymała bardzo duże środki na swoją rozbudowę ze środków 

Budżetu Miasta Krakowa. 

 

Pan Bogumił Bania poruszył kwestię remontu w Rajskiej Szkole oraz osuwisk i miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Józef Jałocha, Pan Bogumił Bania. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota odczytała list otwarty do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 

niedzielenia obszaru Dzielnicy X podpisany m.in. przez dyrektorów szkół i przedszkoli. 

 

Mieszkanka Dzielnicy X poruszyła kwestie: braku zestawienia podziału środków na 

poszczególne osiedla oraz przywrócenia mandatu radnego z osiedla Soboniowice. Następnie 

zgłosiła zastrzeżenia do działalności Zarządu Dzielnicy X dot. braku przekazania informacji 

o rozbudowie kompostowni na Baryczy oraz budowy sortowni, a także poruszyła kwestię 

zbyt niskich nakładów finansowych na osiedle Rajsko. 

 

W dyskusji w powyższych sprawach udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Mieszkanka Dzielnicy X. 

 

Mieszkaniec Dzielnicy X poruszył kwestię przebiegu XXV sesji nadzwyczajnej Rady 

Dzielnicy X. 

 

Pan Bogumił Bania oświadczył, iż w osiedlu Rajsko jest UKS Rajsko, które jest 

dofinansowywane przez Radę Dzielnicy X. 

 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię złożonego wniosku o zwołanie XXV sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Artur Markiewicz. 

 

Pan Dominik Galas zgłosił wniosek o unieważnienie uchwały i oświadczył, iż na sesji nie 

padły żadne argumenty dot. przyjęcia przez Radę Dzielnicy X uchwały w sprawie likwidacji 

Dzielnicy X i IX. 
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Następnie Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXV sesję 

nadzwyczajną Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 24 października 2016 r. na godz. 

16.30. 

 

Koniec sesji godzina 18:35.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 


